

Referat fra møte i FAU ved Ørnes skole

Mandag 13.november 2023 kl. 17.30

Til stede: Merete Falch Jonassen *8a*, Tone Aksberg Johansen *8b*, Marthe Svendgård *8b*, Ida-Kristin Olsen *9b*, Kamilla Torrissen *9b*, Bente Meosli *10a*, Svetlana Breckan *10a*, Leif Arne Krogh *10b*, Linda Kristensen *10b*, Kate Eriksen *rektor*

Forfall: Merethe Jakobsen *9a*, Hilda Kvalvik *9a*, Lene-Marie Olsen *9b*

Sak 08/2023: Gjennomgang av referat 09.10.2023

Referat godkjent.

Sak 09/2023: Gjennomgang av referat 31.10.2023

Referat (stiftelsesdokument og vedtekter) godkjent.

Sak 10/2023: Organisasjonsnummer og kontonummer

Samordnet registermelding ble ikke godkjent av Altinn pga mangelfullt stiftelsesdokument. Vi fyller ut nytt stiftelsesdokument, etter mal fra Altinn, og sender inn på nytt.

Sak 11/2023: FAUs satsningsområder

- Skolens uteområde: Burde få utelys, da skoleplassen er mørk, samt utelys i grillhytta. Dette er noe vi må søke midler til. Men vi kan også melde dette inn til Ørnes kommune, som skoleeier, og høre om dette er noe de har midler til å utbedre. Ørnes skole burde melde manglende utebelysning inn som avvik. Kanskje det også er en sak å involvere media i? Selve uteområdet har også generelt lite å tilby ungene. Kan vi spørre elevrådet om de kan komme med forslag til hva ungene ønsker å ha i skolegården? Kate tar saken til elevrådet. Trappa fra vgs og opp til ungdomsskolen blir ikke måket og strødd om vinteren, noe som gjør den svært glatt. Vi regner med det er kommunen som eier trappa. Ida-Kristin ringer kommunen og spør om de kan passe på at trappa blir måket og strødd.
- Felles utfordringer som tenåringsforeldre: Vi vet for eksempel at det er en del rusmisbruk helt nede på ungdomsskolenivå. Kan vi få tak i noen gode foredragsholdere som kan gi oss foreldre info om dette temaet? Dette kunne vært noe og prøvd å få i orden til våren, slik at vi kan ha et felles foreldremøte med dette som tema. Kanskje Erika vet om noen som kan passe til å holde et slikt foredrag? Også viktig å involvere elevråd/MUR i dette. Kanskje også politiet kan komme inn å si noe om hvordan utfordringer rundt rus og ungdom utarter seg lokalt.

Sak 12/2023: Årshjul

Vi burde lage et årshjul for FAU, slik at vi har en oversikt over hva som burde gjøres når. For eksempel er det viktig å få med at det må endres på styresammensetninger i FAU på Altinn. Vi tenker på hva som burde være med på et slikt årshjul til neste FAU-møte.

Sak 13/2023: Juleball

Vi trenger fire frivillige foresatte fra hver klasse. 8a og 9b har fått tak i foresatte som kan stille på juleballen. De andre klassene må spørre i sine foreldregrupper om hvem som kan stille.

Sak 14/2023: Eventuelt

- Møter i Samarbeidsutvalget (SU): Kate har ikke fått svar fra kommunen hvem som skal være politisk representant. Så første møte må avvente til det er avklart. FAU sender epost til kommunen og spør om fortløpende i saken.
- Vakter på Jokern: De trenger vakter på Jokern for at ungdomsklubben skal holde åpent. Hva kan vi i FAU gjøre for å få opp lysten til å være vakt der? En tilbakemelding fra de som er vakt er at det er utfordrende at det ikke blir gitt noe form for opplæring før man møter som vakt. Kanskje er dette noe også MUR kan ta tak i? Det er en frivillighetsgruppe på Messengergruppe som burde brukes mer aktivt enn den gjør i dag. Vi burde gi en tilbakemelding til Kulturkontoret om at denne burde brukes. Ida-Kristin gjør dette. Hvis den gruppa blir aktivt brukt, kan vi hjelpe til å rekruttere foresatte inn i den gruppa. De som har unger som bruker Jokern burde kanskje også aktivt bli spurt om de kan stille som vakter.
- Sak til neste møte: Flytting av ungdomstrinnet på Glomfjord til Ørnes.

Referent: Tone

Møtet avsluttet klokka 19.10